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 HÁZENKÁŘI JSOU 
 MISTRY 2. LIGY
V květnu byla dohrána soutěž házenkářů posledním zá-
pasem s VŠ Plzeň. Díky jednoznačnému vítězství 30:17 si 
libčičtí házenkáři připsali klíčové 2 body do tabulky a bez 
ohledu na další zápasy dokráčeli na samotný vrchol 2. ligy 
JZČ. V novodobé historii se jedná již o druhé vítězství ve  
2. lize, to první jsme vybojovali před 4 roky.
Titul se ale nerodil nikterak snadno. Po výborném podzimu 
a slušném začátku jara jsme si vybojovali náskok několika 
bodů. Poslední krok ale bývá ten nejtěžší, proto jsme meč-
bol proměnili až v posledním zápase. Jednalo se o závěrečné 
utkání na domácí palubovce, o to byla výhra sladší a oslavy 
bouřlivější. Jako každý rok také následovala rozlučka, včet-
ně pašíka na rožni. Vše jsme oslavili společně s fanoušky na 
Libčické plovárně. 
Aktuálně se řeší otázka baráže a účasti v 1. lize. Popravdě se 
do celostátní soutěže náročné na dopravu a finance obecně 
moc žádnému oddílu nechce. Vše s klidnou hlavou probere-
me v rámci týmu a vedení družstva a vybereme nejlepší ře-
šení. Každopádně libčická házená opět boduje. S ohledem 
na rozvíjející mládež se snad blýská opět na lepší časy!
Házené zdar! 

Za oddíl házené Petr Česák

Po poněkud rozpačitém jarním nástupu k nám vpadlo léto s plnou intenzi-
tou. Město se aklimatizovalo na letní provoz. Na letní sezonu je připraveno 
i koupaliště. Věnujeme velkou pozornost úklidu města a ulice zdobí květiny 
v mobilních kontejnerech. Naplno se věnujeme investicím města, a je potřeba 
zmínit alespoň některé. Byla dokončena oprava pomníku na náměstí Svobody 
a plocha před katolickým kostelem. Dokončujeme nové podkrovní prostory  
v ZUŠ. Ke konci se chýlí rekonstrukce povrchu ulice K Sídlišti, včetně chodní-
ků. Připravujeme rekonstrukce povrchu komunikací podle investičního plánu. 
Je třeba informovat o dalších probíhajících městských záležitostech. Pod ve-
dením Ing. arch. Milana Salaby pracujeme na dokončení změny územního 
plánu č. 6 sídelního útvaru Libčice nad Vltavou. Ve spolupráci se zhotoviteli 
strategického plánu města - firmami AQE Advisors, Sdružením architektů 
Bartůšek-Beneš a odborníky z fakulty architektury ČVUT Praha - pracujeme 
na vytvoření strategie rozvoje našeho města. Tato činnost je základem dalšího 
rozvoje města ve všech oborech.
Paralelně probíhají jednání s developery na území města. Jde o společnost 
Skanska a.s., která připravuje bytovou výstavbu v prostoru Pustá Vinice  
a v ulici Tržní. Dalším developerem je společnost PeluPro s.r.o., která předsta-
vila své aktivity v Areálu šroubáren. 
TJ Sokol Libčice potěšil vynikajícími výsledky oddílu házené ve 2. lize, stolních 
tenistů v krajském přeboru a výsledky oddílu karate H. Na špici tabulky I. B 
třídy je A tým AFK Libčice nad Vltavou. Dobře hráli i šachisté A i B týmu  
ŠK Liběhrad, kteří se udrželi v krajské soutěži a regionálním přeboru.
Vážení občané, děkuji vám za podporu města a toleranci dopravních omezení 
při provádění obecních investic.

Ing. Pavel Bartoš, MBA
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06. 6.   Procvičování paměti
13. 6.   Zájmová činnost
20. 6.   Zajímavosti z přírody
27. 6.   Program dle dohody

Termíny svozu BIO popelnic
 
 4. 6. 2018      23. týden 

 18. 6. 2018        25. týden

TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v r. 2018

SOBOTA

 14. 7. 2018
   8. 9. 2018
 10. 11.  2018

 
Kontejnery budou v době od 8:00 do 12:00 

umístěny na obvyklých místech.

Blíží se polovina roku a značná část investic je hotova, nebo se blíží 
termín jejich dokončení. V další fázi budou realizovány investice, které 
vyžadují náročnější  přípravu. Mimo hlavních investičních akcí probí-
há běžná údržba a byly realizovány některé zásadnější kroky v údržbě 
zeleně, konkrétně kácení vysoce rizikových stromů ohrožujících životy, 
např. smrky v Letkách a břízy v Hašlerově ulici, které byly zasaženy po-
slední vichřicí. V Letkách byla mj. provedena redukce počtu přerostlých 
bříz a vysazení náhradní zeleně - okrasné jabloně královské, jejichž ko-
runy lze snadno redukovat.

Stav realizace investic 
- Podkroví ZUŠ bude dokončeno do 15. 6. 
- Nové povrchy točny v Zahrádkách a příjezdu na Saharu do 30. 5.  
- Vsakovací komunikace v parku nám. Svobody je hotova, stejně je té-

měř dokončena generální přestavba pomníku a okolí. 
- Je dokončen spojovací chodník z Letecké do Kolonie. 
- Nový automobil pečovatelské služby je v provozu. 
- Na Plovárnu byla zakoupena nová kamna pro rychlý ohřev sálu a pro-

bíhají opravy bazénů a příslušenství. 

Spolupráce se SUS Středočeského kraje
Pokračujeme v jednání s představiteli SUS Středočeského kraje, jehož 
výsledkem byla v loňském roce generální oprava komunikace Ke Kři-
žovatkám. V letošním roce je přislíbena pokládka povrchu na silnici 
III/2409 (Turská) od křižovatky s III/2407 a III/24014 v délce 500 m,  
ve zbývajícím úseku silnice III/2409 (Turská) po hranici města bude 
proveden nátěr pro zacelení komunikace,  oprava křižovatky u kostela 
Sv. Bartoloměje,  oprava komunikace III/2407 v úseku od křižovatky  
s III/2409 po viadukt k řece.

Ing. Roman Dědič, tajemník

23. veřejné zasedání
zastupitelstva města

se koná

ve středu 13. 6. 2018 od 18:00
v obřadní síni.

Alexijevičová, S.: Motlitba za Černobyl, Pistorius 2017
Boukal, T.: Hřbitov nevěst, Mladá fronta 2018
Ekman, K.: Vlčí kůže, Moba 2015 
Louis, É.: Skoncovat s Eddym B., Paseka 2017
Koestler, A.: Tma o polednách, Odeon 2016
Klich, I.: Vltavské vyhlídky, KK 2016
Deitch, G.: Z lásky k Praze, Garamond 2018
Nesbo, Jo: Macbeth, Práh 2018 
Falcones, I.: Dědicové země, Argo 2018 

Doporučuji tyto knihy ke Dni dětí
Dao, L.: Mýty a předsudky o zvířatech, Albatros 2018
Hlavinková, L.: Projekt pes, Albatros 2018
Jansson, T.: Jak to bylo dál? Argo 2018 
Peppa Pig.: Pohádky do postýlky, Egmont 2018
Petříková, J.: Mraveniště, s modelem mraveniště, Albatros 2018
Potter, B.: Příběhy králíčka Petra, Pikola 2018
Rosocha, M.: Pohádky o vláčcích a mašinkách, Brána 2016
Stará, E.: Šedík a Bubi, čtení i pro nečtenáře, Pikola 2018 
Walliams, D.: Poněkud otravný slon, Argo 2017

POZOR:
Knihovna bude  v termínu od 2. do  6. července z důvodů dovo-
lené paní knihovnice zavřená.

NEJPILNĚJŠÍ ČTENÁŘ:
Knihu „Řekni mi koně“ získává slečna Natálie Černohubová.
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Ať chceme nebo ne, vše se dnes točí okolo peněz. Téměř každý 
záměr se odvíjí od toho, zda peníze máme, nebo ne. Stejně je to  
i s financováním potřeb našeho města. Jak bude město peníze 
vynakládat se odvíjí od rozpočtu města, který schvaluje zastu-
pitelstvo většinou na své poslední schůzi předchozího roku. Za 
posledních 12 let zaznamenal celkový rozpočet města zásadní 
změny. V roce 2006, kdy poprvé zasedali v zastupitelstvu města 
členové Liběhradu, byl rozpočet města kolem 30 milionů korun, 
na letošní rok činí téměř 43 milionů. Zásluhu na tomto nárůstu 
mají především změny zákonů, podle kterých plynou do rozpočtu 
měst a obcí podíly na výběru daní. Zásadní zlom nastal cca před  
4 roky, kdy byly rozpočtové příjmy menším obcím a městům zvý-
šeny. Není však důležitý jen celkový objem finančních prostřed-
ků, se kterými město hospodaří, ale také jak a na co peníze vyna-
kládá. Od samého počátku působení Liběhradu ve vedení města 
bylo jasné, že nejsnáze získáme peníze na investice, když ome-
zíme některé provozní výdaje. Během krátké doby se podařilo 
zejména snížením počtu pracovníků města uspořit ročně kolem  
1 milionu korun. Také jsme se odhodlali k prodeji části městských 
bytů. Za získané prostředky a částečně z dotací byly opraveny bu-
dovy základní školy a mateřské školy. V uplynulých letech jsme 
také věnovali značnou pozornost opravám komunikací a chodní-
ků. Myslím si, že tyto investice zasluhují velkou pozornost, vždyť 
je všichni používáme každý den. 
Je však také pravda, že nejsou jen ulice a chodníky, které město 
platí. Důležitými oblastmi, které město financuje, je vzdělávání, 
sport, kultura a spolková činnost. Z rozpočtu města jsou hrazeny 
výdaje s provozem školských zařízení, tj. provoz a opravy budov 

základní a mateřské školy, základní umělecké školy. Bez finanč-
ního příspěvku města by naše sportovní oddíly asi zanikly. Jejich 
financování bylo totiž navázáno na příspěvky získávané z provozu 
Sazky. Po jejím krachu sportovní oddíly a kluby přestaly dotace 
dostávat, ale město pomohlo. Dnes je celkový příspěvek města za 
rok na tyto účely kolem 1 milionu korun. Každý rok je také v roz-
počtu města částka Kč 500 000 na činnost spolků. O příspěvek  
z rozpočtu se může ve výběrovém řízení přihlásit každá organiza-
ce nebo i jednotlivec, kteří organizují sportovní, kulturní i jinou 
veřejně prospěšnou činnost v našem městě.
Před 10 lety byl také zřízen fond školského rozvoje, ze kterého 
jsou financovány mimoškolní aktivity. Například mateřská škola 
dostává z tohoto fondu peníze na výuku plavání, základní škola  
z něho financuje činnost kroužků, základní umělecká škola do-
stává z tohoto fondu příspěvek na zahraniční zájezdy svých žáků. 
Celkem na tyto činnosti počítá rozpočet s částkou Kč 400 000.
Je toho opravdu hodně, na čem se podílí finance našeho měs-
ta. Při hospodaření s financemi se vedení města drží zásad udr-
žet každý rok rozpočet v přebytku a nezadlužovat se. Zatím se 
to vždy dařilo bez zbytku splnit. V současné době je na účtech 
města finanční rezerva přesahující 20 milionů korun. V krátké 
budoucnosti budeme tyto peníze velmi potřebovat. V souvislosti  
s plánovanou poměrně rozsáhlou výstavbou bytů na území naše-
ho města bude nutno zvýšit kapacitu našich školských zařízení, 
parkovišť a ostatní infrastruktury, a na to se nám budou tyto fi-
nanční rezervy hodit.

Ing. Vladimír Urbánek
předseda finančního výboru

JAK JSME NA TOM S FINANCEMI
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Ve městě najdeme několik problematických míst z pohledu do-
stupnosti parkování. Bydlím na sídlišti Sahara v jednom z osmi-
patrových domů, a proto svou pozornost zaměřím nyní právě sem 
- do jedné z lokalit, kde narážíme na problémy s parkováním. 

Kapacita parkování
Každý dům má 32 bytů a osmipatrových domů je tu 5. Má-li každá 
domácnost alespoň jedno auto, tak nám vychází základní potřeba 
nejméně 160 parkovacích míst. Aktuální kapacita okolo těchto 
domů je letmým pohledem do satelitní mapy okolo 130 míst včet-
ně garáže. Zatím bych situaci z pohledu dostupnosti nehodnotil 
jako vyloženě tragickou, ovšem ani ne jako příznivou. Když chcete 
ve vytíženém čase někde zaparkovat, často vás zachrání velká plo-
cha pod schody ze sídliště, která už by spíše měla být využívaná 
sousedy z nižších panelových domů na Staré Sahaře. 

Začít od toho nejjednoduššího
Než začít volat po vybudování nových parkovacích míst (tomu se 
do budoucna stejně nepůjde úplně vyhnout), což znamená mimo 
jiné i zábor některé stávající zeleně, může být na místě v první řadě 
začít hledat možné rezervy ve stávajícím rozložení. Tím na první 
pohled nejsnadnějším je zbavit se aut, která jsou trvale odložená  
a nepoužívaná (vraky). Jde aktuálně o nejméně dvě auta, která jsou 
nepojízdná a zabírají na parkovišti trvale dvě místa (další minimál-
ně dvě na toto označení aspirují). Dvě až čtyři parkovací místa, kte-
rá by se na sídlišti tak těžko nově budovala!

Vraky jsou i jinde ve městě
Vraky dalších dvou aut najdeme například i nad hasičárnou v Let-
kách. Místní, také členové LOSu, už zde město v minulosti žádali  
o nařízení vraky odstranit, ale zůstalo v tomto případě u odpovědi, 
že to není možné. Co tedy možné opravdu je, a co není? 
Na to nejlépe odpoví postup při odstraňování vraků z místní ko-
munikace zveřejněný Ministerstvem vnitra. Za vrak se považuje  
i vozidlo s registrační značkou, které je však zjevně trvale nezpůso-
bilé k provozu. Vlastník vraku je povinen na výzvu vlastníka místní 

komunikace (tím je právě město) odstranit vrak do dvou měsíců 
od doručení výzvy k odstranění vraku. Neučiní-li tak, odstraní  
a zlikviduje vrak město na náklady vlastníka vraku. Nemůže-li měs-
to vlastníka vraku zjistit, zveřejní výzvu k odstranění vraku způso-
bem v místě obvyklým a po marném uplynutí lhůty dvou měsíců 
ode dne zveřejnění výzvy odstraní a zlikviduje vrak na své náklady. 
Zjistí-li obec vlastníka vraku dodatečně, může vůči němu uplatnit 
nárok na náhradu nákladů vzniklých odstraněním a likvidací vra-
ku. Vlastník vraku, který neuposlechne výzvy k odstranění vraku, 
se dopouští přestupku, za který lze uložit také pokutu do výše Kč 
300 000. Tak praví zákon o pozemních komunikacích. Město tedy 
konat může, a mělo by.

Méně spekulací, více opodstatněných výzev 
Přijde mi, že o autu, které se už dva roky nepohnulo z místa, je ob-
rostlé zelení, není třeba dlouze spekulovat, zda jde, či nejde o vrak 
a zda má, nebo nemá být odstraněno. O bouraném autu stojícím 
déle než dva měsíce s prasklými třemi pneumatikami na jednom 
místě asi také ne. Takový majitel žádnou cestu svým autem neplá-
nuje. To je Sahara. V Letkách hyzdí okolí a zabírá veřejný prostor 
auto s trvale vymlácenými okénky. Druhé je trvale zaplachtované 
a také bez pohybu. Pokud by přeci jen některé auto bylo provo-
zuschopné a bylo užívané jeho vlastníkem, tak nebude pro vlast-
níka takového vozidla nic jednoduššího, než právě toto doložit  
v reakci na výzvu města. Obavy z výzev tedy není třeba příliš mít.
Jenže, nebude-li město vyzývat k odstranění aut, u nichž lze před-
pokládat, že jde o vraky, tak tato vozidla zůstanou tam, kde jsou  
a nic se na ulicích a parkovištích nezmění k lepšímu. Lidem budou 
vraky zabírat místo pro parkování a kazit dojem ze společného ve-
řejného prostoru. 
Upozornění na dva vraky na Sahaře jsem ve druhé polovině květ-
na odeslal e-mailem na tajemníka města. Máte-li ve svém okolí 
obdobný případ, můžete udělat totéž. Společně můžeme přispět  
k tomu, že pár parkovacích míst přibude.

Ing. Roman Šebl
Libčický občanský spolek LOS

PARKOVÁNÍ NA SAHAŘE A VRAKY AUT VE MĚSTĚ

Sahara. Letky.

Při zachování pravidel tiskového zákona a slušnosti v této rubrice otiskneme názory občanů na dění v našem 
městě. Čtenáře upozorňujeme na to, že publikované příspěvky nebudou vyjadřovat názor redakce novin ani roz-
hodnutí vedení města, ale že se bude vždy jednat o subjektivní názor autora, za který si bude sám zodpovídat.
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Parkovací místa u bytových domů na Sahaře jsou již z doby vý-
stavby sídliště poddimenzována a je to dáno tehdejšími předpisy. 
Město v minulých letech po dohodě s místní samosprávou pro-
vedlo revitalizaci, kdy byly opraveny povrchy a zbudována nová 
parkovací místa s maximálním využitím kapacity prostoru. Další 
zásahy na úkor zeleně a hracích ploch byly na žádost samosprávy 
odmítnuty.
Ohledně vraků musíme vycházet ze skutečnosti, že každý občan 
tohoto státu má stejná práva a městský úřad jako správní orgán se 
musí řídit platnou legislativou. Jestli je legislativa správná a vyma-
hatelná, je otázka na jinou diskusi.
Problematikou vraků se dle zákona o odpadech autovraků zabývá 
několik zákonů a vyhlášek, které procházejí novelami a navzájem 
se prolínají.
K vlastnímu odstranění vozidla z komunikace rozhodně nelze 
použít pouze výňatek ze zákona o pozemních komunikacích, 
jak uvádí autor předešlého článku, ale je třeba respektovat celou 
platnou právní úpravu, která je v současné době v oblasti vraků 
značně problematická. 
Pro příklad uvádím některé právní pasáže a zkušenosti jiných 
měst:
• Zákon vychází z předpokladu, že i vrak, tedy technicky nezpůsobilé 

vozidlo, lze opravit. Technická nezpůsobilost vraku tak není stav 
neměnný, lze jej změnit, tedy je možné vrak opravit a pak se již  

o vrak jednat nebude, vozidlo bude opět technicky způsobilé.
• Vrakem je takové vozidlo, jehož případná oprava, obnovení tech-

nické způsobilosti by si vyžádalo výměnu, doplnění nebo opravu 
podstatných částí jeho mechanismu či konstrukce.

• Závady musí být zjevné, na první pohled viditelné. Například tedy 
auto vyhořelé, zcela zdemolované nebo takové, ze kterého zbývá jen 
torzo. Fakt, že auto nemá registrační značku, má propadlou tech-
nickou prohlídku, podhuštěné pneumatiky, vysklená okna nebo je 
plné odpadků, není důvodem pro jeho odtažení. 

Platná legislativní úprava tak vše komplikuje.
Například radnice Prahy 11 na svém území eviduje zhruba dvě 
stovky odstavených vozidel, ale jen pět z nich lze prohlásit za 
vrak. Jediným řešením dle radního Prahy 11 je změna legislati-
vy. V září 2017 radnice poslala na magistrát podnět s výzvou, aby 
inicioval návrh na legislativní změny, hlavně pak úpravu definice 
autovraku.
Tímto výčtem pro nás samozřejmě nepříznivých legislativních 
možností se nezříkáme možnosti zasílat výzvy, což od vzniku 
právní možnosti činíme, ovšem nemůžeme si dovolit vědomě 
porušovat zákony, způsobit škodu občanovi protiprávní likvidací 
jeho vozidla a riskovat možnost vymáhání náhrady na městě.                                                         

Ing. Roman Dědič
Silniční správní úřad MěÚ Libčice nad Vltavou

PARKOVÁNÍ NA SAHAŘE A VRAKY AUT VE MĚSTĚ 
Z POHLEDU SILNIČNÍHO SPRÁVNÍHO ÚŘADU

Chýnovský háj se v neděli 19. 5. 2018 proměnil v Pohádkový les, kterým prošlo více než 150 startujících dětí  
v doprovodu dospěláků. Nejmladšímu byly dva měsíce, nejstaršímu 65+. Zavítali k nám i turisté z blízkého či vzdá-
leného okolí např. ze Zlosyně, Líbeznic, Kralup i Dolan.
Počasí nám přálo, a tak v cíli byl prostor nejen na občerstvení, ale i na několik sportovních her, jako je např. pře-
tahování kluků s holkami (letos vyhráli kluci) a nakonec mezi dětmi a dospělými. I přes náročnou cestu a plnění 
zábavných úkolů na deseti pohádkových zastaveních měly děti ještě tolik energie, že kdybychom je včas nezastavili, 
odtáhly by nás snad až do Turska.
Děkuji všem účinkujícím (určitě je poznáte na fotografii) a organizátorům za tvůrčí přístup a trpělivost a těším se na 
příští rok. V neposlední řadě velmi děkuji i městu Libčice nad Vltavou za finanční podporu.                                                                                                                  Evžen Novák

POHÁDKOVÝ LES 2018
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AFK LIBČICE
MĚSTO LIBČICE NAD VLTAVOU

SDH LETKY

POŘÁDÁ DNE 30. 6. 2018 od 14:00

3. ROČNÍK
SPORTOVNĚ GULÁŠOVÉHO ODPOLEDNE

• soutěž vaření kotlíkového guláše
• pro návštěvníky pivní soutěž 

Vyhodnocení nejlepšího kotlíkového guláše v 17:30
K poslechu zahrají RUMTORÁDI

PŘIHLÁŠKY DO 19. 6. 2018

HLAVNÍ POŘADATEL 
za AFK Libčice Zdeněk Sedlák 724 107 879

za SDH Letky Petr Veszelei 724 226 331 

PRAVIDLA
max. 10 družstev

tým tvoří 2- 4 členové družstva
minimální množství guláše 3 - 5 litrů

maso - hověží kližka 3 kg
zajištěné maso je nenakrájené 

ingredience jsou neoloupané - cibule, zelenina

Porota tříčlenná + hlasuje veřejnost

 SOUTĚŽNÍ TÝM SI ZAJISTÍ: 
kotlík, trojnožku, plastové talíře, příbory 

a vše potřebné k přípravě guláše
NA MÍSTĚ BUDE ZAJIŠTĚNO: 
ohniště, dříví, voda a jeden stůl

UKONČENÍ VAŘENÍ V 17:30

PIVNÍ SOUTĚŽE:
slalom na 50 m (dva prázdné sudy)

držení tupláků na čas (dvojice) 
pití piva na ex (dvojice)

SPONZOŘI SOUTĚŽE: 
Zemní práce Petr Veszelei, AFK Libčice, SDH Letky, 
Město Libčice, RUMTORÁDI, p. Hovorka, p. Diviš

Ceny pro první 3 místa v gulášování 
a ostatních soutěžích zajištěny.

JEŠTĚ NĚCO K PARKOVÁNÍ
Kde zaparkovat automobil v Libčicích nad Vltavou je aktuální téma. Do-
volím si napsat, že v některých částech města téma přímo ožehavé. Ze-
jména na sídlištích jsou parkoviště přeplněna. Důsledek minulosti. Při 
projektování parkovišť a stanovování kolik parkovacích míst na byt se 
vycházelo z tehdejšího normovaného počtu vozidel. S masivním rozvo-
jem automobilizmu se v dřívějších dobách nepočítalo. Dalším omezením 
je velikost pozemků, na kterých mohla parkoviště vzniknout. V dnešní 
době již není další rozvoj možný. Nesmíme zapomenout ani na další fe-
nomén dnešní doby, na masové využívání služebních vozidel i pro sou-
kromé účely. Tato vozidla dnes tvoří skupinu částečně zaplňující místa na 
parkovištích, která mohou být jinak využita pro auta rodinná.
Parkování vozidel v jednotlivých ulicích města je problém podobný. Uli-
ce mají svou šířku definovánu dlouhou dobu. Již od dob, kdy docházelo 
k postupné zástavbě a propojování tří původních osad, které dnes tvoří 
město. Jednotlivé ulice byly dimenzovány na průjezd povozů, později 
automobilů, s malou rezervou. Proto nemá většina komunikací v ulicích 
potřebnou šířku pro obousměrný provoz a parkovací pruh, alespoň v jed-
nom směru jízdy.
Dalším problémem je dojíždění lidí auty do našeho města, do blízkého 
okolí nádraží na vlak. Přesto, že se již řada z nich naučila využívat auto-
busovou linku z okolních obcí. Zde je situace velmi nepřehledná. Každé 
ráno překážejí rodičům vozícím své děti do základní školy k jejich bez-
pečnému vystupování z vozidel.
Věc řešíme
V rámci tvorby strategického plánu města zadáváme studii dopravní 
koncepce Libčic. Kromě toho už teď podnikáme kroky ke zlepšení par-
kování v centru města. Podařilo se nám dohodnout s majiteli pozemku 
po bývalých Uhelných skladech v Libušině ulici a pozemek odkoupit. 
Zde se připravuje výstavba parkoviště v těsném sousedství pozemku Čes-
kých drah. Z budoucího parkoviště je přístup přímo do prostoru nádraží  
k vlakům. Vznikne zde dostatek míst k parkování. Poté dojde k částečné 
redukci možnosti parkování před základní školou, aby bylo umožněno 
nejen bezpečné vystupování a nastupování dětí do vozidel rodičů, ale 
také nastupování a vystupování z autobusů při různých školních akcích. 
Dnes je i toto problematické. Pozemní komunikace v ulici 5. května nemá 
potřebnou šířku k míjení autobusů. Při najetí autobusů do ulice je potom 
zpožďována pravidelná linka, která nemůže bezpečně projet.
Při výstavbě nových silnic na katastru města v rámci developerských pro-
jektů je třeba vycházet z těchto dlouholetých „bolestí“ a trvat na jejich 
řádném dimenzování při dodržování předpisů pro výstavbu podle jed-
notlivých kategorií pozemních komunikací.                          Jaroslav Čermák 

DEGUSTACE 
skvělých vín a sýrů přímo u vás

Zažijte příjemný a pohodový večer 
s rodinou nebo až s pěti přáteli.

Ochutnejte 12 zahraničních i moravských vín 
a 5 delikatesních sýrů.

Kdy? Od června do srpna v termínu dle domluvy. 
Kde? U vás na zahrádce, doma nebo v klubovně.
Za kolik? Při rezervaci termínu do 15. června jen 
za Kč 150/osobu (běžná cena je Kč 300/osobu). 

Nenechte si ujít netradiční zážitek, 
volejte si co nejdříve o rezervaci termínu 

na tel.: 720 328 060
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CYKLISTÉ A SPORTOVCI 
NA SILNICÍCH
Je téměř letní počasí, mnohé z nás vylákalo k různým aktivitám. Nejen 
k zahrádkářským, ale i k různým sportovním. Za posledních deset let 
velmi stoupla obliba cykloturistiky, kondiční sportovní jízdy na kolech 
nebo jen relaxace při jízdě po blízkém okolí. 
Nesmíme však zapomenout na naše děti všech věkových kategorií, kte-
ré kolo využívají k různým hrám. Dovolím si připomenout povinnosti 
cyklistů na silnicích i povinnosti rodičů malých cyklistů, které vídám 
jezdit po našem městě. Je třeba nezapomínat na zákonná ustanovení 
ohledně cyklistů pohybujících se po pozemních komunikacích. I ulice 
před našimi domy, kde jezdí naše děti na kolech, jsou pozemní komu-
nikace, kde platí stejná pravidla jako na silnicích vyšších tříd. Pokud se 
nejedná o obytnou či pěší zónu. Zde jsou pravidla jiná. Vy i vaše děti jste 
účastníky provozu na pozemních komunikacích.
Jak se chovat při jízdě na kole? 
Cyklista mladší 18 let je za jízdy povinen používat ochrannou přilbu. 
Musí ji mít správně nasazenou na hlavě a pevně připevněnou, aby mu za 
jízdy nespadla a ani se na hlavě volně nepohybovala. 
Dítě mladší 10 let smí na silnici, místní komunikaci a veřejně přístupné 
účelové komunikaci jet na jízdním kole jen pod dohledem osoby starší 
15 let. To neplatí pro jízdu na cyklistické stezce a v obytné a pěší zóně. 
Nezapomínejme na další zakázané a stále provozované nešvary. Jízda ve 
dvou na jednomístném kole, neboli oblíbená jízda na „štangli“. Jeden 
sedící spolujezdec na sedle a cyklista stojící na šlapkách. Jízda bez držení 
řidítek. Jízda, kdy se cyklista drží jiného vozidla, např. za otevřené okén-
ko osobního automobilu a nechává se táhnout do kopce. Jediná mož-
nost, kdy mohou jet na kole dva, je jízdní kolo vybavené pomocným 
sedadlem pro přepravu dítěte s pevnými opěrami pro nohy. V tomto 
případě smí osoba starší 15 let a výše vézt osobu mladší 7 let. 
Z výše popsaného vyplývá, že volný pohyb dětí mladších 10 let v našich 
ulicích bez dozoru rodičů a bez ochranných přileb na hlavě je nepří-
pustný.
V pěší a obytné zóně platí jiná pravidla umožňující pohyb osob a hrají-
cích si dětí po celé šíři vozovky. Dá se říci, že tu platí rovnoprávnost mezi 
vozidly, cyklisty a chodci. Na to však nespoléhejme. Mějme na paměti, 
že jedoucí vozidlo nezastaví ihned, má nějakou hmotnost a setrvačnost 
pohybu. 
Ještě řekněme, že je vhodné používat ochrannou cyklo přilbu i po dovr-
šení 18 let. Určitě tím nic nepokazíme. Přilby již zachránily řadu cyklistů 
od vážných úrazů hlavy. Uděláme dobrý krok pro naši vlastní bezpeč-
nost. Budeme tak i dobrým příkladem pro naše děti. 
Dalším poměrně hojně využívaným sportem je běh. Řada lidí běhá kon-
dičně nejen v přírodě, ale i na silnicích. Pomalu se sice prodlužuje denní 
doba do pozdnějších hodin, ale i tak je třeba mít vhodné barevné ob-
lečení, anebo ochranné reflexní prvky upozorňující na naši přítomnost 
projíždějící řidiče. Správnou volbou není tmavé oblečení bez reflexních 
prvků ve večerních hodinách. Dbejme na bezpečnost svou i svých dětí  
a nepřivádějme svým chováním projíždějící řidiče do překvapivých si-
tuací.                                                                                                  Jaroslav Čermák

INDIÁNI
PŘÍMĚSTSKÝ TÁBOR PŘI LESNÍM KLUBU 

KULÍŠEK LIBČICE

9. - 13. července 2018
pro děti od 4 do 8 let

Pojďte se přidat k indiánskému kmeni Kulíšků a prožít 
nezapomenutelná dobrodružství v lesích tajemných 

Libčic i v nejbližším okolí.
Přihlašování a bližší informace na mailu: 

evycce@seznam.cz

Cena Kč 2 000 za celý tábor nebo Kč 400 za den

LK Kulíšek pořádá ještě další příměstský tábor 
v termínu 20. - 24. 8. 2018 

na téma VÝLETY DO ZVÍŘECÍ ŘÍŠE. 
Cenové podmínky i přihlašování stejné.
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BUDOUCNOST JE V NAŠICH DĚTECH
Rozhovor se starostou města Ing. Pavlem Bartošem, MBA
S panem starostou mluvím díky práci skoro každý den, o to těžší je převtělit se do novinářky a položit mu 
otázky, jejichž odpovědi by nejvíce zajímaly čtenáře našich novin. Nicméně, jdeme do toho, třeba se trefíme.
Pane starosto, blíží se závěr vašeho již třetího volebního období. Mohl 
byste trochu zavzpomínat, případně udělat srovnání?
Každé volební období bylo jiné. Kádr byl stejný, ale vždy jsme měli na 
kandidátce mnoho nových lidí. Čtyři roky jsou dlouhá doba, mnoho se  
v lidském životě změní a lidé se unaví. Ke změnám tedy dojde i letos. Veřej-
nosti brzy představíme nové mladé tváře našeho týmu. Jako vždy klademe 
důraz na profesionalitu kandidátů a jejich charakterovou vyzrálost. Takže 
vlastně jen pokračujeme v dávno nastoupené cestě s viditelnými výsledky.
Jak složité mohou být koaliční dohody známe z vládní politiky. Podobá 
se to nějak i politice na malém městě?
Určitě ne. Trojkoalice Liběhrad, TOP09 a ANO2011 se na společném 
programu domluvila velmi snadno, protože jednotlivé programy se  
v zásadě podobaly. Bez problémů jsme se shodli na jednom společném. 
Poněkud složitější je to s dohodami s opozicí. Ačkoli bychom ve smyslu 
zastupitelského slibu měli jako zastupitelé různých stran kooperovat ku 
prospěchu města, realita bývá jiná. Ale tento jev jsem již zmiňoval v tisku 
mnohokrát. To je spíše námět pro práci nového zastupitelstva.
Na splnění volebního programu zbývá už jen pár měsíců, jak jste daleko?
Volební program je dokument pro volby, který se každoročně transfor-
muje do investičního plánu, a ten je třeba nechat schválit zastupitelstvem. 
Takže od slibu k hotové stavbě je dlouhá cesta. V zásadě jsme ale náš ko-
aliční program již splnili. Realizovali jsme plánované komunikace, chod-
níky, fasády obecních budov, včetně rekonstrukcí vnitřních prostor všech 
třech škol. Zajistili jsme fungující autobusovou dopravu ve směru Praha 
a Slaný s návazností na další linky ROPID. Významnou měrou jsme po 
celé uplynulé období finančně podporovali místní spolky. Největší částky 
směřovaly na podporu činnosti našich škol, TJ Sokol, AFK Libčice a círk-
ví. V posledním roce věnujeme velkou pozornost tvorbě strategie rozvoje 
města.
Už to slyším, jak někteří říkají: „Zase ty jejich chodníky!“
I já to občas slyším nebo někde čtu, ale na to mám jednoduchou odpověď. 
Opravdu byste se tu nadále chtěli brodit blátem a víte vůbec, co vše to 
obnáší, než se takový jeden zpochybňovaný chodník postaví? Ale vážně 
- investice nejsou jenom chodníky, ale i silnice, kanalizace, voda, fasády a 
rekonstrukce obecních budov.
Ono se to mnohem snadněji kritizuje, než realizuje. O tom, co se poved-
lo, si lidi na stránkách našich novin mohou často přečíst a ve městě je to  
i vidět, ale promiňte, moc nevěřím tomu, že by bylo všechno hotové a že se 
vám vše povedlo dle plánu.
Chce se mi na to odpovědět, že kdo nic nedělá, nic nezkazí, ale nebyla by 
to tak docela pravda, protože vše, co jsme se rozhodli udělat, jsme určitě 
nepokazili a to, co nám v programu zbývá udělat, ještě stihneme dokončit. 
Bohužel se nám ale nepodařilo realizovat to, co jsme sice v programu ne-
měli, ale co jsme si hodně přáli.
Co třeba?
Například postavit sběrný dvůr, komunitní centrum, kulturní dům a re-
vitalizovat náměstí Svobody, nebo zpřístupnit libčickou náplavku. Snažili 
jsme se o to, ale v rámci strategického plánu rozvoje města jsme od toho 
nakonec ustoupili a souhlasili s realizací těchto záležitostí až po dosažení 
všeobecné shody zastupitelů. Uvědomili jsme si, že jsou to rozsáhlé inves-
tice, které bychom časově již do konce volebního období nezvládli. Velmi 
neradi bychom nechávali novému zastupitelstvu nějaké nákladné nedo-
končené projekty.
Čímž se to přesouvá do nového volebního období?
Přesně tak. Jsou to velké investice, které je třeba dobře připravit od pro-
jektu přes financování, třeba s pomocí dotací, až po samotnou realizaci. 

Věřím, že se na to příští zastupitelstvo zaměří a zajistí městu tento nezbyt-
ný rozvoj.
Mám na jazyku spoustu drobných dotazů na provoz města, jako jsou 
podzemní kontejnery, navigační cedule, výtluky na cestách, zlacení po-
mníků, vraky na parkovištích atd., ale to se do tohoto rozhovoru asi ne-
vejde, že?
Podzemní kontejnery jsou v investičním plánu, oprava výtluků je objedná-
na, zlacení písma na pomnících taktéž a o navigačních cedulích i vracích se 
dočtete v jiných článcích těchto novin.
Dobře, tak se zeptám na něco většího, z mého pohledu dokonce největší-
ho, a to na sportovní halu. Vím, že město uzavřelo se Sokolem dohodu na 
spolufinancování, což vidím jako významný posun k cíli, protože, řekně-
me si to otevřeně, jde tu o velké peníze, které Sokol nemá.
Sportovní hala v Libčicích je velké téma a jsem přesvědčený, že se objeví  
v nabídce všech volebních stran. Hala je dlouholetým snem našich spor-
tovců a pro město a jeho sportovní život je potřebná. Z tohoto důvodu 
radniční trojkoalice Liběhrad, TOP09 a ANO2011 navrhla TJ Sokol uza-
vřít dohodu o podpoře města při stavbě sportovní haly. Tuto dohodu po 
projednání předložíme zastupitelstvu města. V současné době jsme sta-
rostovi TJ Sokol přislíbili zaplacení studií sportovní haly z rozpočtu měs-
ta. Naše koalice se k hale hlásí zcela oprávněně, protože významně Sokol 
podporuje a díky radniční finanční politice disponuje město kvalitním 
přebytkem financí, který do projektu můžeme investovat.
Hovoříte o úkolech v novém volebním období. Znamená to, že budete po-
kračovat v politickém angažmá?
Koalice tvořila v uplynulém období báječný tým, a občané se o výsledcích 
naší práce mohou přesvědčit na každém kroku. To nás vedlo k rozhodnu-
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tí, že spolek Liběhrad postaví v podzimních komunálních volbách novou 
kandidátku, která bude významně omlazena.
To by bylo pro Liběhrad již 4. volební období. Máte pocit, že máte městu 
co nabídnout?
Jsem o tom přesvědčen, dokonce si myslím, že by mělo být naším poslá-
ním dokončit to, o čem dnes mluvíme a co bude součástí strategického 
rozvoje města.
Komunitní centrum, kulturák a sportovní halu?
Přesně to a ještě spoustu jiných záležitostí, které rozvíjející se město, kde 
se plánuje výstavba a očekává se větší počet obyvatel, potřebuje. Nabízíme 
městu své bohaté zkušenosti a pracovitost. Možná je to trochu předčas-
né, ale rád bych využil tohoto našeho rozhovoru k tomu, abych pochválil 
všechny zastupitele za to, že se ctí zvládli svou roli pracovat ve prospěch 
města ve smyslu zastupitelského slibu, který po volbách složili.
Z čeho máte radost vy osobně?
Dokončené investice ponechám stranou, protože se o mně všeobecně ví, 

že na ně kladu největší důraz. Kromě nich bych tedy zmínil sportovní vý-
sledky oddílů TJ Sokol, jmenovitě házenkářů ve 2. lize, stolních tenistů  
v krajské soutěži, karatistů i dalších oddílů, zejména pak těch, kteří vedou 
ke sportu děti a mládež, což považuji za velmi důležité. Se zájmem sleduji 
naše fotbalisty AFK v krajském přeboru a asi nejlepší přehled mám o vý-
sledcích v krajských a regionálních přeborech šachistů, neboť jsem aktiv-
ním členem Šachového klubu Liběhrad. 
A čeho si vážíte?
Sem bych jednoznačně zařadil na první místo stabilitu našich škol - ZŠ, 
MŠ a ZUŠ. Mé poděkování a úcta tedy náleží vedení škol, pedagogům  
i ostatnímu personálu za náročnou a velmi důležitou práci. Nechci, aby to 
znělo moc pateticky, ale je to fakt – budoucnost je v našich dětech.
O budoucnosti se ve městě v rámci přípravy strategického plánu mluví 
častěji, než obvykle. Jak vy osobně vidíte naše město třeba za 15 let?
Nejsem vizionář, ale žiji v Libčicích 40 let, mám zde rodinu, narodily se 
nám tu naše děti a hrají si zde už i naše vnoučata. A právě jim a dalším 
lidem bych přál, aby Libčice nad Vltavou bylo stále příjemné místo pro 
život, aby si v budoucnosti zachovalo svůj půvab malého města, kde mají 
lidé k sobě blíž. Bude zde bezpečno s dobrou lékařskou a sociální péčí 
pro všechny skupiny obyvatel. Mladí lidé budou mít k dispozici dostateč-
nou kapacitu všech stupňů škol s garantovanou kvalitou vzdělání, včetně 
sportovního vyžití na venkovních hřištích i v nové sportovní hale. Senioři 
budou trávit podzim života v kruhu svých rodin nebo v místním centru 
seniorů. Zřetelně v budoucnu vidím průmyslovou zónu kolem řeky, bez 
které by se z města stala jen noclehárna. Bude tam prostor pro techno-
logický park a podnikatelské aktivity, včetně drobné výroby. Na druhou 
stranu řeky si budeme moci vyšlápnout po nové lávce. Snadná dopravní 
dosažitelnost Prahy se všemi atributy hlavního města posune v budoucnu 
naše město mezi atraktivní a vyhledávané lokality v srdci Čech.
Hezká vize, která je pro mne již teď v mnohém skutečností. 
Děkuji vám, pane starosto, za rozhovor a přeji vám dobré zdraví a sílu 
realizovat své pracovní i osobní plány. 

Hannah Bartíková           



 - 10 -

VEŘEJNÉ PROJEDNÁVÁNÍ 
STRATEGICKÝCH DOKUMENTŮ

Zveme všechny občany na první veřejné 
projednávání strategických dokumentů,

které se uskuteční 

25. června 2018 od 18:00 
v kulturním domě. 

PROGRAM:
- Představení analytické části 

strategického plánu 
a urbanistické studie
- Diskuze s občany 

Těšíme se na vaši účast.

Projekt 
„Strategické plánování ve městě Libčice nad Vltavou“ 

s registračním číslem 
CZ.03.4.74/0.0/0.0/16_033/0002864 

je spolufinancován Evropskou unií.

Analýza současnosti a vize budoucnosti našeho města
V průběhu května oba zhotovitelé strategických dokumentů zpracováva-
li analytickou část, která bude začátkem června dokončena. Bylo třeba 
prozkoumat naše město ze všech úhlů, včetně velkého průzkumu mezi 
občany. 
Koncem dubna proběhla první koordinační schůzka, kde obě firmy před-
stavily plán postupu zpracování analýzy. Na jednání se živě diskutovalo, 
neboť bylo třeba vyjasnit si různé přístupy. Schůzky se účastnil tým lidí, 
který je do tvorby strategických dokumentů přímo zapojen. Velmi inten-
zivně se diskutovala podoba urbanistické studie, její účel a využití. Vý-
sledkem byla úprava zadání. 
V polovině května představil pan architekt Ondřej Bartůšek první kon-
cept studie, ke kterému se vyjádřili odborníci z oboru architektury a ur-
banismu. Na základě připomínek byla vytvořena druhá verze konceptu 
studie. Během první poloviny června se bude dále detailněji projednávat 
a vyústí v pracovní návrh studie, která bude představena občanům v po-
sledním červnovém týdnu na veřejném projednávání. 
Dalším klíčovým tématem práce na strategickém plánu byla diskuze nad 
vizí rozvoje našeho města. Dobře formulovat vizi, která je na jednu stranu 
emotivní (musí chytit za srdce, oslovit na první pohled) a současně je spl-
nitelná, je těžký úkol. Je to proces, do kterého se mohou zapojit všichni. 
Nejprve je třeba posbírat náměty, stačí myšlenka, představa, převládající 
pocit, jak má vypadat naše město za 10 let. Podle charakteru je třeba určit, 
zda převažuje konzervativní přístup (udržitelný stav), nebo inovativní (je 
třeba změn). 
Následně prostřednictvím klíčových slov, hesel, sousloví se zpracuje ně-
kolik variant, které se otestují formou ankety mezi občany. Jedna z variant 
bude lidem nejblíže, a to bude naše vize pro budoucnost. Žádný ze smě-
rů není špatný, důležité je, aby občané myšlenku vize většinově přijali. 
Konečná formulace vize našeho města bude definována bezprostředně 
před veřejným projednáváním 25. 6. 2018, a to pod odborným dohledem 
zpracovatele a poradců strategického plánu. 
Průzkum mezi občany
Během dubnové koordinační schůzky se finalizoval dotazník průzkumu 
mezi občany, který má ověřit celkovou spokojenost s životem ve městě  
a určit preference jeho obyvatel pro další rozvoj. Účast na dotazníkovém 
šetření byla relativně vysoká, i když nyní před ukončením průzkumu 
máme pouze orientační procento ohlasu. Dotazník vyplňovaly ve větší 
míře ženy (téměř 60 %) a lidé v produktivním věku (41 % ve věku 19 - 35 
let a 39 % ve věku 36 - 50 let). 
Zajímavé je, že až 60 % respondentů pracuje v Praze. Lidé mají rádi své 
město, neboť 70 % z nich tráví svůj volný čas v Libčicích. To se také pro-
jevilo na mírné nespokojenosti s nabídkou volnočasových aktivit. Lidi se 
nejčastěji věnují sportu, zahradě, hobby a také kultuře a společenským 
akcím. Všeobecně se lidem v Libčicích žije dobře, s kvalitou životního 
prostředí jsou spokojeni. Velmi dobře bylo hodnoceno libčické školství. 
Jednoznačně tu lidem chybí gastronomická zařízení a uvítali by širší na-
bídku sportovních příležitostí. 
Jako nejvíce problematickou oblast lidé vnímají nabídku služeb a ob-
čanskou vybavenost. Jednoznačně podporují dobudování cyklostezky  
a revitalizaci veřejných ploch, velmi dobře hodnotí bezpečnost ve městě, 
údržbu komunikací i péči o veřejné plochy. Nyní nám aktuálně zbývá vy-
hodnotit ještě cca 100 ks dotazníků v papírové podobě. Ukončení dotaz-
níkové akce bylo posunuto do 25. 5 2018 
Odborné poradenství
V průběhu výběrové řízení na dodavatele strategických dokumentů zva-
žovalo vedení města zapojení dalších odborníků do procesu tvorby stra-
tegie. Proto v březnu zažádalo o (nepodstatnou) změnu v rámci dotace 
s návrhem na rozšíření realizačního týmu o pět odborných konzultantů.
S cílem maximálně vytěžit přínos projektu strategického plánování je 
dobré zohlednit i expertní názory, které kompetentně posoudí očekáva-
né změny ve městě. Libčice stojí před zásadními změnami, které mohou 
velmi ovlivnit dosavadní fungování města a v konečném důsledku i život 
jednotlivce. Tomu je třeba čelit a zamezit negativním dopadům. 
Lze předpokládat nárůst počtu obyvatel až o 30 % v horizontu 2-5 let. 
A tento trend může nadále přetrvávat, což povede k zásadním změnám 

v oblasti demografie a sociálně-společenských vztahů. Současně to bude 
mít vliv na životní prostředí a krajinu, je třeba s předstihem řešit dopravní 
situaci a občanskou vybavenost a prověřit všechny dopady na fungování 
města. 
Naše město bylo dosud ušetřeno expanzivní výstavbě satelitních byto-
vých projektů. V současné době však vedení města řeší plánovaný bytový 
projekt společnosti Skanska. Dále dojde ke změně majitele průmyslové 
zóny a i zde je plánována bytová výstavba. 
V rámci tvorby strategie chce proto vedení města zohlednit i odborná 
stanoviska z hlediska: 
- vývoje sociálně-ekonomické oblasti, 
- dopravní situace, 
- prověření možných mezioborových souvislostí z právního pohledu, 
- dopadu na životní prostředí a krajinu, 
- současnou i historickou architekturu a urbanismus města.
Úkolem odborného konzultanta je prověřit vstupní informace dodava-
tele strategického plánu i urbanistické studie a jejich relevantnost. Dále 
přezkoumat zpracované závěry podle své odbornosti, zhodnotit je a pří-
padně navrhnout úpravu postupu, doplnění a konkrétní řešení. 
Rozšířením realizačního týmu o odborníky usilujeme o dodržení vyso-
kých kvalitativních požadavků projektu (řízení kvality), průběžnou kon-
trolu postupu zhotovitelů formou nezávislého auditu a následné opo-
nentury závěrů, a tím čelit případnému stereotypnímu přístupu ze strany 
zhotovitelů.
Těším se na viděnou na prvním veřejném projednávání strategických do-
kumentů poslední červnové pondělí odpoledne. Své připomínky a námě-
ty můžete zasílat na koordinatorsp@libcice.cz.

Mgr. Kateřina Hrachovcová, koordinátor strategického plánování
Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta
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POZOR! HOŘÍ!
„VAŠÍ JEDNOTCE BYL VYHLÁŠEN POŽÁRNÍ POPLACH.” Takto 
nám, členům výjezdové jednotky dobrovolných hasičů Libčice nad Vlta-
vou, začíná každý zásah. V současné době se ke svolávání využívá moder-
ních prostředků - SMS a automatického volání, kde pomocí speciální apli-
kace může každý člen ihned odpovědět, jestli se výjezdu zúčastní. Zprávu 
pak ihned dostává náš velitel i operační středisko HZS Kladno. A začíná 
závod s časem.
Naše jednotka je zařazena jako JPO3, což znamená, že od vyhlášení popla-
chu musíme vyjet k zásahu do 10 minut. Je jedno, jestli jsme zrovna v prá-
ci, doma u večeře nebo v noci v posteli a pyžamu. Rychle se obléct, vzít si 
základní osobní věci a co nejrychleji vyrazit do hasičárny (bývalá budova 
policie v ulici Za kovárnou). Pěšky, na kole nebo autem, jak kdo. V hasi-
čárně je potřeba se rychle ustrojit do zásahového obleku, mezitím strojník 
již startuje vůz. To již většinou běží 8. minuta. Rychle nasednout, zapnout 
houkačku a do tabletu zadat informaci, že vyjíždíme k místu zásahu.
Přes tablet a speciální aplikaci vidíme nejrychlejší trasu na místo a doda-
tečné informace o druhu a rozsahu poplachu. Tablet také automaticky in-
formuje operační středisko o naší aktuální poloze. Po cestě na místo velitel 
již rozdává předběžné úkoly, dooblékáme se v případě potřeby do dýcha-
cí techniky a pomáháme strojníkovi (řidiči) sledovat dopravu. Přestože 
máme právo přednosti jízdy, cisterna plná vody je mnohatunový kolos  
a tak je potřeba být obezřetný, protože „na pětníku“ nezabrzdíme a ne kaž-
dý řidič či chodec je ohleduplný.
Vlastní zásah na místě je různorodý a většinou trvá řadu hodin. Ani po 
jeho ukončení však práce nekončí. Sbalit veškeré vybavení a použité pro-
středky zpět do auta, cestou zpět do hasičárny nabereme vodu. A zpátky 
v hasičárně práce pokračuje. Je potřeba připravit vůz a veškerou techniku, 
aby byla opět v pohotovosti připravena k dalšímu výjezdu. Dát sušit hadi-
ce, dolít pohonné hmoty, vyčistit a překontrolovat vybavení, vyplnit výka-
zy. Až poté se můžeme konečně převléci do civilu, u kávy zásah rozebrat  
a rozejít se zpět do práce nebo domů.
Romantická představa, že jen „lítáme s majákama a stříkáme vodu,“ je da-
leko od pravdy. Hasičina je převážně tvrdá dřina. A říkal jsem již, že vše dě-
láme dobrovolně, zdarma, a zameškaný čas v práci si musíme nahrazovat? 
A to ani nemluvím o pravidelné údržbě techniky a průběžném vzdělávání, 
které musíme absolvovat.
Neberte to ale, že si stěžujeme. Tuto cestu jsme si zvolili sami a děláme to 

rádi. Člověk asi musí být trochu blázen. Jen prosím příště mějte pochope-
ní, když uvidíte ledabyle ustrojenou postavu chvátající k hasičárně, či ně-
koho, jak se špinavý a strhaný plouží naopak z hasičárny. Pravděpodobně 
má za sebou mnoho hodin dřiny a touží pouze po sprše a posteli.

Za JSDH Libčice nad Vltavou Mgr. Jan Menšík

Zásah při nedávném požáru v objektu REGIOSU v Úholičkách.
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OSVĚTIM
Se zájemci z řad žáků 7. až 9. třídy jsme ve čtvrtek 17. května na-
vštívili vyhlazovací tábor Auschwitz u města Osvětim v Polsku. Jde 
o největší bývalý koncentrační a vyhlazovací tábor na světě.
Po příjezdu na místo se nás ujala paní průvodkyně, která nám uká-
zala celý objekt, deštivé počasí ještě více podtrhovalo ponurost 
tohoto místa.  
Nejdříve jsme navštívili tábor Auschwitz, který vznikl na místě 
polských kasáren. Celkem jsme v této části prohlídky navštívili tři 
bloky. V prvním jsme se dozvěděli o podmínkách, ve kterých byli 
vězni nuceni žít, do jakých kategorií byli děleni a jak vůbec sys-
tém tábora fungoval. Velmi silným dojmem pak na nás zapůsobila 
„výstava“ pozůstatků samotných vězňů – jejich kufry, hygienické 
potřeby, vlasy.
Další blok byl určen politickým vězňům. Budova tak obsahovala 
cely pro mučení a poprvé zde byl vyzkoušen Cyklon B. V areálu 
tohoto bloku je umístěno popraviště, tzv. Stěna smrti. Je to jedno 
ze dvou míst (s plynovou komorou), kde není dovoleno mluvit.
Poslední zastávkou této části tábora byla plynová komora, která se 
jako jedna z mála uchovala v původním stavu. Důvodem byla její 
přestavba na letecký kryt před koncem války.
Druhá část tábora – Birkenau (Březinka) – je od tábora Auschwitz 
vzdálena 3 km a je velmi odlišná, místo kamenných domů jsme 
viděli stáje pro zvířata, ve kterých vězni museli žít. Velmi silná pro 
žáky byla i návštěva místa selekce, kde nacisté rozhodovali, kdo pů-
jde na smrt hned a koho čeká těžká práce. V samotném táboře jsme 
navštívili obytný dům a společné záchody.
Věříme, že tato exkurze zprostředkovala dětem téma holokaustu 
a 2. druhé světové války lépe než jakýkoliv výklad či dokument. 
Velký podíl na tom má bezesporu naše výborně informovaná prů-
vodkyně, jejíž projev byl velmi emotivní. 

Mgr. Martina Brondičová a Mgr. Tomáš Rampír

V pátek 11. května jsme se s žáky druhého stupně, kteří mají rádi knížky, 
vypravili na Svět knihy 2018. Jde o mezinárodní knižní veletrh a literární 
festival, který se tradičně koná na Výstavišti Praha v Holešovicích. Letos 
proběhl již 24. ročník.
Na festivalu má svůj stánek snad každé důležité nakladatelství, takže je 
možnost seznámit se s naší současnou knižní produkcí. Každý měl mož-
nost vyhledat si knížky, které ho opravdu zajímají. Někteří naši žáci se 
zakoupenou novou knihou odjížděli. Kromě knih ovšem představuje 
festival také autory a ilustrátory. S několika jsme se tu mohli potkat i my. 
Festival jsme navštívili hned druhý den po jeho zahájení a lidí zde bylo 
opravdu hodně. Přináší to samozřejmě jisté nepohodlí, na druhou stranu 
nás velice těší, že literatura a dění kolem ní rozhodně nestojí na okraji 
zájmu, jak mohli vidět i naši účastníci. Za rok prý pojedou určitě znovu.

Martina Brondičová a Zuzana Benešová

ŠKOLA VE SVORU
Týden od 25. 4. do 2. 5. strávili žáci druhého stupně se svými třídními 
učiteli na škole v přírodě ve Svoru nedaleko Nového Boru. Rekreační 
středisko se nachází u lesa, pod horou Klíč, takže příroda byla skutečně 
nadosah. Navíc jsme si během celého pobytu užívali slunečné počasí. 
A jak vypadal program žáků na škole v přírodě? Dopoledne trávili čas  
s třídním učitelem, učili se nebo dělali věci, na které v běžné výuce nebývá 
čas – např. vyráběli pravěké zbraně nebo natáčeli pohádku v angličtině. 
Po obědě měli žáci čas chvíli pro sebe a odpoledne a večer se účastnili 
programu připraveného vedoucími školy v přírodě. Každý pobyt má svou 
tematickou celotáborovou hru. Tentokrát se zabývala vesmírem a všech-
ny aktivity a soutěže souvisely s tímto tématem. Děti vytvářely vesmírné 
mapy, ochranné amulety, bojovaly proti nepřátelům. Kromě toho si vždy 
mohli žáci vyzkoušet různé aktivity ve středisku Svor. Třeba horolezec-
kou stěnu, motokáru, minigolf nebo kulečník. Snad všichni jsme si popr-
vé zkusili nový sport Kin-Ball. Jde o míčovou hru, která se hraje s obřím 
míčem o průměru asi 120 cm.
Jeden den na škole v přírodě byl vyčleněn na celodenní výlet. Každá tří-
da si udělala program podle svého. Šesťáci a deváťáci navštívili sklárnu  
v Lindavě u Cvikova. Osmáci vyrazili na skalní hrad Sloup a sedmáci šli 
na Panskou skálu.
Už se těšíme na další školu v přírodě. Nezáleží ani tak na místě, jestli jsme 
tam třeba byli několikrát, důležitý je čas strávený společně. Fakt, že se na-
vzájem můžeme poznat v nových situacích.

Mgr. Martina Brondičová
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PNEUSERVIS
Přílepská 1233 Roztoky

Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů. Auto, moto, nákladní, stavební, 
hobby, speciální. Provádíme odbornou mon-
táž a opravy pneu na nejmodernějších strojích 
s nejmodernějšími technologiemi. Odborná 
konzultace při výběru nabízeného zboží. Nabí-
zíme uskladnění i kompletních sad kol a jejich 
servis. Prodej příslušenství. Přímé zastoupení 
prémiových značek pneumatik a disků.

KONTAKT:
Lumír Novotný, 774 151 334,

lumir.novotny@autohouser.cz
Bohumil Houser, 731 151 341,

PRODEJ A SERVIS, 220 911 128,

AUTOSERVIS
Přílepská 1707 Roztoky

Zajistíme pro vás STK včetně měření EMISÍ.
Opravy vozů všech značek.
Mechanické opravy, autoelektrika, servisní pro-
hlídky po najetých kilometrech, výměny olejů, 
diagnostika, výměny čelních i ostatních skel, 
servis klimatizace a dezinfekce ozonem, mon-
táž příslušenství a zabezpečení vozů, opravy 
brzd, výměny výfuků, opravy podvozků, výmě-
ny tlumičů pérování a další. Zajistíme pro vás 
opravu havarovaného vozu včetně kompletní-
ho zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřídí-
me geometrii vašeho vozu na nejmodernějším 
3D zařízení. Zapůjčení náhradního vozu.

KONTAKT:
Josef Čížkovský, 731 151 334
Miroslav Vejbora, 731 862 462

STK EMISE, 233 910 042
servis@autohouser.cz

AUTODÍLY
Přílepská 1233 Roztoky

Velkoobchod a maloobchod.
Prodáváme široký sortiment náhradních dílů na 
většinu automobilů ve spolupráci se značkový-
mi i neznačkovými dodavateli. Naši hlavní do-
davatelé jsou: AŠ FINANCIAL, AUTO KELLY, 
APM, ACI, ELIT, INTER CARS, MG PARTS, 
SPEI SERVIS, STAHLGRUBER, STUALARM 
a další. Po dohodě zajistíme i originální ná-
hradní díly.
Samozřejmostí je dovoz až do vaší dílny.

KONTAKT:
Martin Franc, 739 465 534,
martin.franc@autohouser.cz

Tomáš Kukelka, 731 151 337
Jaroslav Konečný, 731 151 343

www.autohouser.cz

libcickekrizovatky.cz: 

JSME TU S VÁMI 4 ROKY
Jestli je to dlouho, nebo jenom krátce, ať každý posoudí sám. 
Jsou to 4 roky - 30. května 2014 vyšly dva první články na 
libčickém zpravodajském webu www.libcickekrizovatky.cz. 
Za tu dobu 34 autorů z Libčic sepsalo 539 článků.
Rádi píšeme i do papírových novin, ať už do Libčických no-
vin, jako právě teď, nebo do tištěné verze Libčických křižo-
vatek, které nás ovšem kromě úsilí stojí také spoustu peněz,  
a tak nemohou vycházet příliš často. Ale webové stránky mají 
spoustu výhod - umožňují nám být aktuální, nabízí prostor 
pro diskusi a pokud si to téma žádá, nejsme omezeni ani roz-
sahem textu, obrázků a fotek. Třeba z akcí, na které jsme vás 
na libcickekrizovatky.cz pozvali, a které jsme často i pomohli 
uspořádat. 
Mimochodem, těch pozvánek na akce v Libčicích a blízkém 
okolí už v kalendáři bylo takřka 900. 

Čtěte Libčické noviny, ať jste informovaní o všem podstat-
ném v našem městě. A pokud stojíte o pestřejší mix pohledů 
a názorů, koukněte čas od času i na libcickekrizovatky.cz.

Marek Coufal

VZPOMÍNKA NA LIBČICKOU ZÁKLADKU
Dnes již v Libčicích nad Vltavou nežijeme, ale k městu máme dobrý 
vztah a řadu vzpomínek. Říká se, že člověk musí prodělat změnu, aby 
mu došlo, že některé věci se již nevrátí. 
Nespornou výhodou Libčic je skutečnost, že jsou malým městem, kde 
se lidé znají, a na spoustu věcí je čas. Skoro by se dalo říct, že čas zde 
plyne pomaleji. Mimo jiné bych se ráda zmínila o vzdělání. Je fajn, že 
v Libčicích je mateřská, základní i umělecká škola. Mé děti navštěvo-
valy libčickou základní školu před třemi lety a mohu s odstupem času 
posoudit, že ta jim dala velmi dobrý základ pro další studium. Dnes 
oceňuji nejenom profesionální, ale i osobní přístup libčických pedago-
gů k mým dětem. Jsem ráda, že absolvovaly základní školu v klidném 
prostředí a získaly vědomosti, které byly v porovnání s jinými školami 
na velmi dobré úrovni. 
Je štěstím, když dítě prožije klidné dětství, studuje v pohodě a není 
stresováno cestováním do škol v jiných městech, kde je nuceno pobý-
vat v dalším kolektivu. Mé děti se do Libčic rády vracejí, protože zde  
z doby studia na libčické základce mají kamarády. 
Ráda bych zřizovateli městu Libčice nad Vltavou, libčické základní 
škole a zejména pedagogům poděkovala za dobrou práci.            

Hana Martincová

Syn autorky článku absolvoval libčickou ZŠ v roce 2015.                  Foto: Hannah Bartíková
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Zveme vás na trh do šroubárny
Kdy:  v sobotu 9. června 2018
Kam: do Areálu šroubáren na plochu před Uhelným mlýnem
Kudy: z Dělnické ulice za podchodem pod tratí 
 nebo přes vrátnici šroubáren

Delší dobu jsme s Janou snily o tom, že bychom chtěly  
i v Libčicích pravidelně nakupovat čerstvou zeleninu a ovoce, 
květiny, farmářské produkty či řemeslné výrobky. Prostě, že 
nám v Libčicích chybí trh. Takový, jaký býval ve většině měst 
v sezoně běžný. Trh podobný těm, na kterých při prázdnino-
vých cestách ochutnáváme lokální speciality. Vám, kteří v Lib-
čicích pracujete nebo vychováváte své děti, se taková potřeba 
zdá možná zbytečná, protože sem pravidelně přijíždí zelinář 
z Terezína a dostatečně vás zásobuje sazenicemi, ovocem  
i zeleninou. Bohužel odjíždí pryč již brzy odpoledne a tak je 
pro většinu lidí cestujících za prací mimo Libčice nedostupný. 
Zelináře potkávám pravidelně ráno, já spěchám na vlak, on 
kolem sedmé vykládá ze své dodávky rostlinky na pult. Přivo-
ním si a zběžně očima zahlédnu, že jeho rajčata během pár 
dnů hezky povyrostla, jsou už větší než ta má, že první kedlub-
ny mají pěknou barvu, svazek kopru v chladném ránu úžasně 
voní. Víc nestíhám a přitom jsem jako malá holka měla courání 
mezi stánky plnými ovoce a zeleniny tak ráda. Zjišťuji, že mi 
tahle atmosféra schází až tak, že když mám čas, zastavím se 
na tržišti v Suchdole nebo v Roztokách užít si náladu přímé-
ho kontaktu pěstitele se zákazníkem. Vzpomínám, jak mi před 
lety zelináři na tržišti v Cardiffu nasypali mrkev do papírového 
pytlíku a pak speciálním pohybem pytlík uzavřeli. S překvape-
ním i nostalgií jsem později tuto techniku balení potravin na 
trhu zahlédla několikrát ve filmu a pokaždé si přitom připo-
mněla zvláštní chvíli vzájemného osobního kontaktu. Nechci 
se rozepisovat o svých vzpomínkách, nejsou zas tak důležité 
a nejsou nejspíš ani přenositelné, chtěla jsem vás tím spíš na-
ladit a nalákat k návštěvě prvního libčického trhu.
Přijďte podpořit novou příležitost nakoupit si čerstvou zeleni-
nu, přijďte přispět svou přítomností k vytvoření zvláštního part-
nerského souznění prodejce se zákazníkem. Na začátek pro 
vás připravujeme sortiment produktů od zemědělců z blízké-
ho okolí: např. farmy Miller z Holubic, vejce od pana Rouse, 
rozmanité bylinky, potraviny „bez obalu“ a celé trhové snažení 
nám nádhernou vůní zarámují trsy levandule z Mělníka i vý-
robky z nich.
Moc rády se s vámi potkáme druhou červnovou sobotu v Are-
álu šroubáren na prvním libčickém trhu. Nebojte se přijít, ne-
musíte si hned napoprvé něco odnést domů, přijďte se prostě 
jen podívat, pohovořit se známými a dát si třeba jen výbornou 
kávu a k ní chutný zákusek. Přijďte si s námi užít krásné sobot-
ní ráno!!      
Těšíme se na vás!               Petra Pelešková a Jana Márová

Libčický občanský spolek LOS

Tiskařův sen aneb IM.PRINTED Story
V sobotu 30. června 2018 v 17:00 v prostorách Kotelny, Areál šroubáren
Tiskařův sen aneb IM.PRINTED Story je nejnovější ukázka z tvorby vý-
tvarné umělkyně Petry Gupta Valentové, která vystavovala své ručně tiš-
těné textilie a obrazy v arto.to galerii v Uhelném mlýně právě před rokem. 
Letní hudebně vizuální performance a módní přehlídka Tiskařův sen je 
další z akcí v prostorách nově opravené multifunkční Kotelny v industri-
álním Areálu šroubáren Kotelna, která byla letos mimochodem jmenová-
na do nominací na Českou cenu za architekturu za rok 2017. V sobotu 30. 
června na vás čeká intenzivní zážitkovo-umělecká podívaná tak trochu 
jako z dílny amerického vizuálního umělce Matthewa Barneyho. 
Přehlídka, show a zároveň performance odehrávající se v kulise monu-
mentálního industriálního interiéru Kotelny propojuje několik umělec-
kých odvětví a aspiruje na to vtisknout se divákům nejen do paměti, ale 
doufejme i do duše. Tento komplexní projekt oslavuje řemeslo, tradici, 
invenci, kreativitu a individualitu a je propojením volné autorské textil-
ní tvorby Petry Gupta Valentové a módní návrhářky Hanele Poislové, 
která připravila jedinečnou a neotřelou kolekci z úzko profilových látek 
navržených Petrou Gupta Valentovou a tiskaři z dřevotiskového prostře-
dí v indickém Rádžasthánu. Pojítkem mezi autorkou a indickými tiskaři 
je tradiční dřevotisková a modrotisková technika a tradice rukodělného 
řemeslného zdobení textilu. Použité metráže byly tištěny v Bagru a Džaj-
puru v Indii a ve Strážnici na Moravě.
Zcela speciálním bonusem celé akce je, že jednotlivé modely předvedou 
umělkyně a umělci z různých oblastí české alternativní umělecké scény. 
Některé umělkyně a umělci si své modely také sami navrhli nebo se na 
jejich výsledné podobě podíleli. Můžete se těšit na Veroniku Bromovou, 
Jiřího Surůvku, Halku Třešňákovou a další. Umělec Ondřej Skala k pře-
hlídce zahraje svůj speciální set. Jeho akustický zážitek bude také během 
večera oblažovat všechny přítomné.
O to, aby naše chuťové pohárky nezůstaly pozadu, se postará Wine of Ita-
ly s nabídkou úžasných italských vín, milovníci kávy se mohou těšit na 
profesionální baristické kouzlení.                         Andrea Hoffman Nečasová
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LIBČICKÁ PLOVÁRNA
TURBO

se 15. 6. 2018 
z technických důvodů nekoná.

Omlouváme se všem fanouškům. 

16. 6. 2018

DISCOPARTY 
17:00 ČAJE O PÁTÉ nejen PRO STARŠÍ

21:00 RETRO DISCO
D. J. Pepino

22. 6. 2018
15:00

POOL PARTY 

Řešení pozice z minulého čísla:
1. Vc1, Kd2 nebo Kf5 2. e4+,  K x e4 3. Ve1, Kd5 nebo Kf5 4. e4 mat.
Nová úloha: bílý na tahu vyhraje – dá mat.

ŠACHOVÝ KOUTEK

Pozice: Bílý Kc1, Dg2, Vg6, Sb3, Sd2, c2
 Černý Kh5, De5, Va8, Se6, Sh4, g7, h6               Vladislav Tyban

TURNAJ MLADŠÍCH ŽÁKŮ 
O POHÁR STAROSTY MĚSTA 

V úterý 8. 5. 2018 fotbalové hřiště v Libčicích hostilo 
již 16. ročník mezinárodního turnaje v kopané mlad-
ších žáků. Turnaj organizuje AC Sparta Praha a pořádá 
jej AFK Libčice za podpory Města Libčice nad Vltavou. 

Turnaj měl jako každoročně velmi silné obsazení, organizátorům se 
podařilo zajistit účast týmu GKS Katowice, Bohemians 1905, Duk-
la Praha, Viktoria Plzeň, České Budějovice, Mladá Boleslav, FK Par-
dubice a organizující AC Sparta Praha. Hrálo se ve velkém tempu  
a bylo znát, že se jedná o opravdu kvalitní mládežnické akademie. 
Na turnaj si našlo cestu i pár významných hostů, jako například 
sportovní ředitel FK Dukla Praha pan Günter Bittengel, a bývalý 
reprezentant a hráč FK Mladá Boleslav pan Marek Matějovský.
Po konci turnaje řekl Petr Macek, trenér a hlavní organizátor AC 
Sparta Praha: „Chtěl bych touto cestou poděkovat panu starostovi  
Libčic Ing. Bartošovi za podporu turnaje, jakožto i panu Sedlákovi za 
možnost odehrát jej v krásném areálu AFK Libčice a všem pořadatelům 
za výborně zvládnutou organizaci.“
16. ročník a putovní pohár z rukou pana starosty města nakonec 
převzali obhájci - tým AC Sparta Praha, jako druzí se umístili hosté  
z GKS Katowice a krásné třetí místo obsadila Dukla Praha. 
„Věřím, že se všem účastníkům, rodinným příslušníkům, fanouškům  
a trenérům u nás v Libčicích líbilo a budeme se těšit na další ročník“, tě-
mito slovy zakončil velmi povedený turnaj pan starosta Ing. Bartoš.                                                                                 

Lukáš Reichel 

VÍTĚZNÝ TÝM VŠESTRANNOSTI
19. 5. 2018 se na závodech v Příbrami umístili všichni naši závodníci na 
předních příčkách a ti, co stáli na „bedně“, se kvalifikovali na mistrovství 
republiky do Prostějova, odkud vám podáme zpravodajství v příštích no-
vinách. 
Jediný dospělý závodník Karel Janda si přivezl další zlato za šplh a celkově 
byl čtvrtý. Gratulujeme!!!                                                            Hannah Bartíková

Kategorie žáci I šplh gymnastika  atletika celkové umístění
Petr Kolář 1 1 2 1
Josef Pecinovský 5 2 9 2
Matyáš Hollay - 4 16 7
Kategorie žáci II 
Vojtěch Kolář 2 3 1 1
Dmitrij Mashkovskiy 8 7 16 9
Kategorie žákyně II 
Nikola Bezděková 1 2 2 1
Adéla Houšková 2 1 4 2
Barbora Tůmová 8 3 7 5 
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